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Vi var 38 medlemmar som samlades i föreningshuset Fontänen. Efter kaffe och macka
uppmanade distriktets ordförande Annika Rannström till samling.

Annika hälsade oss hjärtligt välkomna till dagens KPR
forum.

Som nybliven distriktsordförande presenterade Annika sig
och informerade om det första halvåret som ordförande.
Det har varit ett lärorikt halvår efter besöken hos nästan alla
föreningar i distriktet.

Vårt uppdrag är att påverka i alla former.
Kontakten mellan distriktet och föreningarna är viktigt att
utveckla. Ett samband mellan föreningarna och distriktet är
också viktigt.

Tre KPR ledamöter från kommunerna Norrköping, Motala och Mjölby inbjöds att informera om deras
verksamhet.

Först ut var Berit Adler från Norrköping. En redogörelse av riktlinjer för pensionärsrådet i Norrköping
kommun.
Punkterna var: Allmänt om rådet, Syftet, Sammansättning, Arbetsformer och Ekonomisk ersättning.

Nästa informatör var Tarja Dahlin Linde från Motalas kommun.



Från Mjölby kommun informerade Håkan Wass om KPR
verksamheten i kommunen.

Efter lunch uppehållet var det en paneldebatt av politiker inom Regionen.
Från Moderaterna, Fredrik Sjöstrand.
Från Kristdemokraterna, Annicki Oscarsson.
Från Liberalerna, Andreas Westöö.
Från Sverigedemokraterna, Rina Blomberg.

Som moderator håll Staffan Danielsson i trådarna

Från åhörarna var frågorna många.
Svaren var uttömmande och givande.



Annika tackade de medverkande politikerna för en mycket givande paneldebatt.

Efter att vi avnjutit kaffe och saffransbulle avslutades dagens KPR Forum.


